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Lille Næstved Vandværk A.m.b.a.

Referat generalforsamling mandag d,. 26.2.2024

Tilstede fra bestyrelsen: Anders Hillerup (AHJ, Peter Falk (PF), Gert Bigum [GB], Stine Søgaard Normann

(SSNJ & Jan Bo Petersen [!BPJ

Punkt Emne Bemærkninger
7 Valg af dirigent - Bestyrelsen

foreslår jørgen Rasmussen.
førgen Rasmussen blev valgt.
Dirigenten konstaterede at generalforsamlingen var lovlig
indvarslet.

2 Bestyrelsens beretning Anders Hillerup oplæste bestyrelsens beretning, som kan ses i
sin helhed på Lille Næswed Vandværks hjemmeside

Spørgsmål fra delagere:
Lars, Fodbygårdsvei I73,47OO er der overvejet kalkløsning?

Anders: Det har været overveiet men de metoder der er pt. er
rigtigt omkostningstunge. Vi mener ikke at der pt. findes en

særliggod løsning. Vi holder dog stadig ø,e med om der kommer
nye løsninger.

Bent, Mathilde Fibigers vel, er der backup hvis strømmen går?

Anders: Nej, vi har ikke back-up. Men vi kan koble over til NK-
vand, i tilfælde afat det ikke er hele Næstved der er ramt.
Bent: Er der overvejet det? Ja" men pt virker det ikke relevant.
Opfølgende Gert: NK kan levere vand via vores
nødforslmingsledning.

Lars, Fodbygårdsvel: Er begejstret for at vi får en sms når
vandet er lukket.

3 Det reviderede regrskab for
2023 forelægges til
godkendelse

Gert forlægger det reviderede regnskab:
- Vi har satvores takster for fast afgift og forbrug op,

derfor har vi øget indtægt.
- Stort set solgt samme mængde vand i 2023 som 2022,

trods el(stra forbrugere.
- Vi får betaling for Envafors for aflæsning af målerne.
- Vi har 2. 181.094 kr. i indtægter.
- Vi har udgifter for vedligeholdelse afvores

komponenter, vores forslmingsnet, vandanalyser, el osv
Samlet løbet det op i 1.550.303 i udgifter. Afskrivninger
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Steen Hadsbjerg, Holbergsve!: Er det sket før, at der er omlagt til
NK forsyning?
Anders: Ja, sket nogle gange, Gert følger op: For mange år siden
kørte vi 1,5 år på NK-forsyning. Under ombygning bliver vi
nogle gange nødt til det, men det har høiest dreiet sig om nogle
uger.

Beretningen er godkendt.



for 1.054.344. Det vil sige at 2023 ender på en
underdækning på 462.225 W.
Vi har bru6 2 mio. kroner på nye investeringer i 2023.
Samlet aktiver på 5.856.070 kr.
Egenkapital i alr 3.184.661 kr.

Det reviderede regnskab er godkendt.
4 Budget for 2024 forelægges til

orientering
Gert fremlægger budget for 2024:

- Takststigning som nævnt tidligere
- Ellers næsten uændrede tal for budget for 2024

sammenlignet med 2023
- Lidt mindre el-forbrug forventes og priserne faldende

kontra 2023
- Forventer en lille underdækningfor 2024, men dette har

ikke betydning for forbrugerne.
- Har optaget et kreditforeningslin fra 2024.

Karen Nielsen, Leif Panduros vej: Hvilket slags lån?
Gert: Der er tale om et "Tilpasningslån F5 - kontantlån.

). Behandling afindkomne
forslag.

Bestyrelsen har ikke modtaget nogen forslag

6 Valg af medlemmer og
suppleant til bestyrelsen

Anders Hillerup - villig til
genvalg

Stine Søgaard Normann - villig
til genvalg

Jan Bo Petersen - villig til
genvalg

På valg er:

AIle er valgt.
Ingen modkandidater.

7 Valg af suppleant - PL vakant
Bestyrelsen foreslår Steen
Kromann Hadsbjerg
Holbergsvej 121.

Steen Kromann Hadsbjerg valgt
Ingen modkandidater.

8 Valg afrevisor På valg er: Jens
Rasmussen - villig til genvalg

9 Eventuelt Lars Fodbygårdsvej 713,4700: Hvad bruger vi huset på
Møllevej til?
Anders: Det er vandværkets hovedkontor og vandværkets
forsyning, der har vi vandværkets installationer + mødelokale
og toilet.

Afsluttende bemærkning fra Anders:
- Tak til dirigent og tak til alle fremmødte
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Jens Rasmussen valgt.
Ingen modkandidater.



Referent: Stine Søgaard Normann

rigent Jørgen Rasmussen
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